
PROTOKÓŁ NR 65/13

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej,

które odbyło się 3 grudnia 2013 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 16:00, a zakończyło o 18:00.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Anna Klepacz – Przewodnicząca Komisji,

2. Kamila Pietraszek, 

3. Teresa Szczepańska,

4. Zofia Ujma,

5. Adam Bierowski, 

6. Mariusz Kubiak,

7. Paweł Pituch.

                      Nieobecni usprawiedliwieni: Roman Kołodziej, Artur Wrona.

Zaproszone osoby:

8. Andrzej Machnica,

9. Ewelina Młotkowska,

10. Małgorzata Więckowska,

11. Anna Podworska-Michalak,

12. Lidia Zabiegło.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Omówienie projektów uchwał dotyczących zmiany planu przestrzennego zagospodarowania

jednostki urbanistycznej Kowary Centrum B i Kowary Centrum C oraz B1.

3. Sprawy różne.

Ad. 1 Posiedzenie K.G.K. zwołała Przewodnicząca P. Klepacz celem omówienia projektów uchwał w

sprawie zmian planu miejscowego zagospodarowania dla  jednostek urbanistycznych Kowary Centrum B,

Kowary Centrum C,  oraz w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania

przestrzennego miasta Kowary dla jednostki urbanistycznej Kowary – Centrum B1.

Na poprzedniej sesji (28.XI.2013 r.) dwa pierwsze projekty uchwał zostały zdjęte z porządku obrad ponieważ

radni nie mieli kompletnych projektów uchwał. Brak było załączników i uzasadnień.

Zebranych  przywitała  Przew.  K.G.K.,  poprosiła  przybyłą  Panią  Projektant  Michalak  Annę  o  szczegółowe

omówienia projektów uchwał.

Ad. 2 Pani Michalak omawiała punkt po punkcie zmiany jakie naniesiono w stosunku do podjętych

już uchwał. Omówiła jednostkę urbanistyczną Kowary B i Kowary – Centrum C.
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Odpowiadała na pytania.

Przystąpienie  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Kowary  dla

jednostki urbanistycznej Kowary – Centrum B1 omówiła architekt, Pani Więckowska. 

 

Ad.  3  W  sprawach  różnych  zadecydowano  że  radni  nie  będą  opiniować  projektów  uchwał,

zostawiając podjęcie decyzji wszystkim radnym na sesji. 

Wnioski Komisji:

Komisja   nie  opiniowała  projektów  uchwał  pozostawiając  radnym  głosowanie  według  swoich

zapatrywań.

Protokołowała:                                                                                                                    Przewodnicząca

Zofia Ujma                                                                                                          Komisji Gospodarki Komunalnej 
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